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Ofschoon de toestand van onze Vereniging gelukkig

niet onbevredigend genoemd kan worden, moeten wij toch,

in tegenstelling met het vorige jaar, helaas vermelden,

dat het ledental in de afgelopen periode is gedaald; zonder

twijfel in hoofdzaak een gevolg van de ongunstige tijds-

omstandigheden, waardoor enerzijds een aantal leden

zich genoopt zagen, om bezuinigingsredenen voor het

lidmaatschap te bedanken, en anderzijds een geringer

aantal nieuwe leden tot de Vereniging toetraden.

De Vereniging ging het jaar 1934 in met 439 gewone

leden, dat wil zeggen met 22 minder dan in het begin

van 1933. Zeventien nieuwe leden traden toe, maar daar-

tegenover verloren wij 38 leden: n.1. 28 bedankten, 7

moesten van de ledenlijst worden afgevoerd, omdat ze in

een te slechte finantiële verhouding tot onze Vereniging

stonden; helaas hebben we ook het overlijden te betreuren

van drie onzer leden en wel D. Bierhaalder, Dr H. Bos

en Mr A. Th. ten Houten. Mogen wij hunne nagedach-

tenis in ere houden.
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Een zware slag heeft de Vereniging getroffen, doordat

een onzer ereleden ons door de dood ontviel. Op 24

September overleed Prof. Dr J. W. Moll, lid geworden
in 1877 en sedert 1921 erelid. Met deze waardige en hoog-
staande man is iemand heengegaan, die altijd een buiten-

gewone belangstelling voor de Nederlandsche Botanische

Vereeniging heeft gekoesterd en zich jegens haar, in moeilike

tijden, uitermate verdienstelik heeft gemaakt. Onze Vereni-

ging, die bij de begrafenis vertegenwoordigd werd door

de Voorzitter, zal de herinnering aan deze afgestorvene

voor immer met eerbied bewaren.

Gelukkig mochten wij onze beide andere ereleden behou-

den, en tot erelid zien benoemd Prof. Dr F. A. F. C. Went.

Deze benoeming vond plaats in de ledenvergadering van

25 Maart. De nieuw benoemde werd echter pas bij monde

van de Voorzitter van dat feit in kennis gesteld ter gele-

genheid van zijn huldiging bij het bereiken van zijn 70-jarige

leeftijd.

Onze 8 corresponderende leden mochten wij gelukkig
behouden.

Bij de aanvang van dit jaar was de penningmeester,

Ir A. W. Kloos Jr, aan de beurt van aftreden. In zijn

plaats werd de Heer P. Jansen benoemd. Het finantiëel

beleid en beheer vereist steeds veel moeite en zorg, en

daarom is onze Vereniging wel zeer bizondere dank ver-

schuldigd jegens de afgetreden penningmeester, die met

zoveel toewijding, bekwaamheid en nauwgezetheid zijn

taak heeft volbracht. Overigens bleef de samenstelling

van het bestuur ongewijzigd.

Ook de permanente Commissies bleven onveranderd,

daar de aftredende leden werden herkozen, behalve dan

in de Commissie voor de Phytopathologie, waarin de aftre-

dende leden volgens art. 23 der Statuten niet terstond

herkiesbaar zijn. In laatstgenoemde Commissie werd in

de plaats van het aftredende lid Dr H. M. Quanjer verko-
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zen: Dr C. J. J. van Hall, terwijl Dr E. van Slogteren

als Voorzitter optrad.

Onze vertegenwoordiger in het bestuur van het Instituut

voor het Vegetatieonderzoek van Nederland (I.V.O.N.),

de heer J. G. Sloff, werd door dat bestuur verkozen tot

zijn secretaris. Hierdoor is tans het secretariaat van de

Commissie voor de bescherming van de wilde flora, en

dat van de I.V.O.N. in één hand gekomen, hetgeen niet

anders dan bevorderlik kan zijn voor de wijze van samen-

werken der beide instellingen.
In het verslagjaar vonden 5 ledenvergaderingen plaats,

n.I. de jaarvergadering op 29 Januarie te Utrecht, de volgende

gewone ledenvergadering op 25 Maart te Amsterdam,

de derde op 28 Mei te Baarn, de vierde en vijfde op 28

October en 25 November, beide te Utrecht. In het geheel

werden er door 13 sprekers wetenschappelike voordrachten

gehouden, waarbij de debatten dikwijls van grote belang-

stelling deden blijken.

De opkomst der leden op deze vergaderingen was over

het algemeen zeer bevredigend. Te Amsterdam en Utrecht

genoten de vergaderingen de gastvrijheid van de Botaniese

Laboratoria,

De zomervergadering van 28 Mei werd gehouden in

het Phytopathologies Laboratorium Willie Commelin

Scholten, te Baam, waar tevens gelegenheid werd gegeven

om kennis te nemen van verschillende in gang zijnde

phytopathologiese onderzoekingen, en verder, om onder

leiding van Prof. Pulle het Cantonspark te bezichtigen.

Door allen werd hiervan met grote belangstelling een

dankbaar gebruik gemaakt.
De bewijzen van een opgewekt verenigingsleven beperken

zich intussen geenszins tot de wetenschappelike bespre-

kingen in de algemene ledenvergaderingen. Verschillende

naar buiten werkende besluiten werden genomen. Zo

werdenwederom een aantal lichamen met subsidies gesteund.
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Ook nam de Vereniging ingevolge het in het vorig jaar

genomen besluit, tans het uitgeven en verkopen van

onze beide tijdschriften zelf in handen.

Vele belangrijke werkzaamheden werden verricht door

de permanente Commissies, zoals kan blijken uit de door

deze zelf opgemaakte verslagen. Op deze plaats dient

daarvan te worden vermeld, dat de Commissie voor het

floristies onderzoek van Nederland twee vergaderingen

belegde, die goed bezocht werden, n.1. op 21 April te

Utrecht en op 28 December te Amsterdam; in het laatst

van Augustus leidde zij een zeer geslaagde excursie in de

omstreken van Hoogeveen. De Sub-commissie voor het

Zuiderzeeonderzoek zette met kracht haar werk voort,

waarbij door een aantal leden velerlei excursies werden

gemaakt.
De Commissie voor de Phytopathologic schreef eveneens

twee vergaderingen uit, de eerste, in combinatie met de

Plantenziektekundige Vereniging, op 6 Julie, tijdens de

Landbouwweek te Wageningen, de tweede op 25 November

te Baarn. Ook deze vergaderingen mochten zich over grote

belangstelling verheugen.

Een verblijdend verschijnsel is tot uiting gekomen in

het streven van veel plantensociologen in ons land, om

zich nauwer aaneen te sluiten en meer dan tot dusverre

voeling met elkander en met de meer in palaeobotaniese

richting werkende plantkundigen te houden. Dit streven

heeft geleid tot het houden van de eerste Nederlandse

dag voor phytosociologie en palaeobotanie van het holoceen.

Deze zeer druk bezochte vergadering, op 26 November

in het Botanies Laboratorium te Utrecht, was in overleg

met het bestuur onzer Vereniging georganiseerd door een

commissie van voorbereiding, bestaande uit Prof. Dr

A. A. Pulle (Voorzitter), Dr D. M. de Vries (Secretaris),

J. W. van Dieren, Ir W. Feekes, Mej. G. G. Louman,

Mej. Dr B. Polak en Dr A. Scheygrond, allen lid van de



5

Nederlandsche Botanische Vereeniging. Niet minder dan

zes sprekers hielden een voordracht in die bijeenkomst,

die wel zeer geslaagd mag worden genoemd, en als een

bewijs temeer kan worden beschouwd van een krachtig

en opgewekt leven in de wereld der botanici.

Bij verschillende gelegenheden heeft de Voorzitter de

NederlandscheBotanische Vereeniging vertegenwoordigd; zo

op 22 April bij de opening van het Zoölogies Station te

Den Helder en op 24 April bij de opening van nieuwe

plantenkassen aan het Botanies Instituut te Gent.

Ten slotte zij het mij vergund, hier namens onze Ver-

eniging allen, die aan de vergaderingen, excursies en

demonstraties hun medewerking hebben verleend, daar-

voor hartelik dank te zeggen.

Moge de Nederlandsche Botanische Vereeniging groeien

en bloeien.
De \ste Secretaris,

Groningen, Januarie 1933. K. Zijlstra.


